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                                                   Zápisnica                                                                                 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného 06.07.2023 v Kordíkoch  

Prítomní  : podľa prezenčnej listiny 

Program :    1.  Otvorenie  

          2.  VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

                      3.  Rozpočtové opatrenie 1/2023 

                      4.  Žiadosť o odkúpenie  časti pozemku – Elena Drábiková 

                      5.  Rôzne 

K bodu č. 1  Otvorenie:  Starosta obce privítal prítomných poslancov a občanov, oboznámil ich 

s programom zasadnutia a navrhol za zapisovateľku Petru Záhorovú a za overovateľov 

zápisnice Ing. Petru Polončíkovú a Jána Donovala.  

K bodu č. 2  VZN č. 3/2023 o miestnom poplatku za rozvoj : Starosta obce predložil 

prítomným poslancom obecného zastupiteľstva návrh VZN obce Kordíky  č. 3/2023 

o miestnom poplatku za rozvoj. Návrh VZN   č. 3/2023  bol zverejnený spôsobom v mieste 

obvyklým  dňa 20.06.2023  a poslanci obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom VZN  

vopred oboznámení.  Nakoľko sa  menil zákon  o miestnom poplatku za rozvoj  tak z toho 

dôvodu bolo potrebné VZN upraviť. 

Do debaty sa pripojil prítomný občan p. Kundrata, ktorý navrhol  poslancom zvýšiť miestny 

poplatok za rozvoj aspoň o 30 %. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú VZN 3/2023 o miestnom poplatku za 

rozvoj, sadzba  poplatkov ostáva nezmenená. 

K bodu č.3  Rozpočtové opatrenie 1/2023 : Starosta obce predložil prítomným poslancom 

návrh rozpočtového opatrenia  č. 1/2023 s úpravou  v niektorých  položkách. Návrh 

rozpočtového opatrenia č. 1/2023 bol zverejnený 20.06.2023 spôsobom obvyklým a poslanci 

obecného zastupiteľstva boli s týmto návrhom vopred oboznámení. 

Poslanci obecného zastupiteľstva schvaľujú rozpočtové opatrenie č. 1/2023 

K bodu č. 4  Žiadosť o odkúpenie časti pozemku – Elena Drábiková : Starosta obce predložil 

prítomným poslancom obecného zastupiteľstva žiadosť o odkúpenie časti obecného pozemku 

KN-C 1098/17 (KN-E 1483/3) . Žiadateľka p. Drábiková má záujem odkúpiť časť pozemku nad 

asfaltovým parkoviskom ako aj  samotné parkovisko pri jej rodinnom dome č. 154.  Obecné 

zastupiteľstvo túto žiadosť prerokovalo a zamietlo. Už v minulosti mali iní občania záujem 

o odkúpenie časti z tejto parcely a už v minulosti to poslanci obecného zastupiteľstva zamietli 

z dôvodu toho, že nateraz nemá obec potrebu predávať a drobiť obecné pozemky (obecný 
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majetok). Poslanci navrhli dlhodobý prenájom časti parcely nad asfaltovým parkoviskom pre 

paní Drábikovú. 

Poslanci obecného zastupiteľstva zamietli žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku KN-C 

1098/17  (KN-E 1483/3) pre žiadateľku p. Drábikovú. 

K bodu č. 5 Rôzne:   

Bc. Lukáš Donoval – žiadosť o okamžité riešenie porušovania VZN o podmienkach držania 

úžitkových zvierat : Starosta obce predložil danú žiadosť poslancom obecného zastupiteľstva, 

s ktorou boli vopred oboznámení emailom a vyzval prítomného pána Donovala k slovu. 

Starosta bol po doručení tejto žiadosti osobne za SHR pánom Krnáčom, ktorý prisľúbil nápravu. 

Po tomto zasadnutí obecného zastupiteľstva bude pánovi Krnáčovi zaslaná písomná výzva na 

nápravu všetkých porušovaných bodov z VZN o podmienkach držania úžitkových zvierat 

(vykonané nápravy musia byť uskutočnené do troch týždňov od doručenia výzvy) a ak nebude 

vykonaná riadna náprava, v roku 2024 požiada starosta obce obecné zastupiteľstvo 

o zamietnutie chovu oviec pre SHR František Krnáč. Do debaty sa zapojil prítomný občan pán 

Kundrata ,ktorý sa pýtal, či sa miestny salaš bude posúvať vždy, keď sa postaví nejaký rodinný 

dom bližšie ku salašu. Na toto mu odpovedala prítomná poslankyňa obecného zastupiteľstva 

Ing. Petra Polončíková, že áno...miestny salaš by sa mal vždy posunúť tak, aby bol 200 metrov 

od najbližšieho rodinného domu. Nakoľko sa do debaty zapojil takmer všetci prítomní, starosta 

obce opäť vyzval prítomného občana Lukáša Donovala, aby povedal, či sa zmenilo niečo od 

doby, kedy doniesol svoju žiadosť na obecný úrad a od kedy starosta obce riešil daný problém 

s pánom Krnáčom. Niečo sa zmenilo a niečo ostalo. Lukáš Donoval  osobne pomohol 

salašníkom s presunom ohradníka a salašníci začali ovce aspoň na noc zatvárať do košiara do 

ohradníka. Pán Donoval vie, že problémom nie sú ovce, ale problémom sú salašníci a samotný 

prístup SHR Františka Krnáča. Veľkým problémom sú aj miestny psi z tohto salaša, ktorí 

odbiehajú až na terasu rodinného domu pána Donovala, ktorý sa bojí hlavne o bezpečnosť 

svojich detí. Pán Donoval sa niekoľkokrát pokúšal aj porozprávať s SHR Krnáčom, ale bohužiaľ 

bezvýsledne. Pán Donoval nechce čakať až do roku 2024 a žiada o okamžitú nápravu. 

V prípade, že nebudú uskutočnené reálne nápravy týchto porušení žiada obec o udelení 

pokuty pre SHR Krnáča či o spoluprácu obce s Okresným úradom, odbor životného prostredia 

alebo s Regionálnou veterinárnou správou. Do debaty sa zapojil prítomný občan Martin Žabka, 

ktorý súhlasí s tým a chápe tieto problémy s voľným pohybom oviec a psov zo salaša občanov 

v priamej blízkosti salaša, ale chce aby bolo v obci Kordíky salašníctvo zachované. Podľa pána 

Donovala by bolo ideálne riešenie presunúť košiar až za potok, kde ho SHR Krnáč mával aj 

v minulosti. Do búrlivej debaty sa zapojil prítomný poslanec obecného zastupiteľstva Ján 

Donoval, ktorý povedal, že problém nie je koliba ale košiar. Problém nie sú ovce, ale salašníci 

a majiteľ salaša. Vidí naozaj veľký problém v tom, keď sa ovce každý deň pasú cca 20 metrov 

od rodinného domu, pod oknami, kde spia malé deti...ide z tade hluk, smrad.... 

Starosta obce povedal, že po zasadnutí obecného zastupiteľstva pošle písomnú výzvu pánovi 

Krnáčovi a bude žiadať presunutie košiara nižšie k potoku, bude požadovať, aby ovce nebehali 
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na cudzie pozemky, rovnako tak salašnícke psi. Keď niečo z týchto bodov SHR Krnáč poruší, 

bude mu udelená pokuta a bude trvať na zrušení chovu v budúcom roku na danom miestne 

(nie v katastri). Treba tam poslať poriadkovú komisiu a treba sa s ním porozprávať. Ak nebude 

prítomný tu na Kordíkoch, pôjdu za ním do Priechoda a do dvoch týždňov bude starosta obce 

informovať poslancov obecného zastupiteľstva o riešení tohto problému. 

Poslanci obecné zastupiteľstva poverujú starostu obce s riešením tohto problému 

a naplánovaním stretnutí poriadkovej komisie s SHR Františkom Krnáčom. 

Dopravné značenie v obci, Martin Žabka : Prítomný občan Martin Žabka povedal, že stále rieši 

túto problematickú situáciu v obci . Do debaty sa zapojila prítomná poslankyňa Barbora 

Bírešová ,ktorá chce urýchliť riešenie tohto problému. Treba to dať posúdiť dopravnému 

inžinierovi, či sa bude dať spraviť obojsmerná premávka na danom úseku. Určite by sa tam dali 

nájsť nejaké výhybne, ktoré dopravný inšpektorát odporúča, len všetky tieto výhybne by sa 

museli riešiť na súkromných pozemkoch. Starosta obce aj preveroval takúto revitalizáciu 

dopravného značenia a predbežné náklady za túto revitalizáciu mali byť cca 300-600 Eur. Do 

debaty sa zapojili takmer všetci prítomní a téma ostáva stále otvorená, nakoľko obec nemá 

žiadne súhlasné či už nesúhlasné stanovisko, takže stále ostáva tento problém nedoriešený 

a budú sa hľadať rôzne možnosti. 

Poslanci obecného zastupiteľstva poverujú starostu obce s hľadaním novej alternatívy 

revitalizácie pasportu dopravného značenia. 

Dátum nasledujúceho obecného zastupiteľstva poslanci určili na 21.09.20230 o 17:00 hodine 

na obecnom úrade. 

Starosta obce na záver zasadnutia poďakoval prítomným poslancom obecného zastupiteľstva 

a hosťom za účasť a ukončil toto zasadnutie. 

V Kordíkoch 06.07. 2023 

Zapisovateľka zápisnice: Petra Záhorová 

 

Overovatelia zápisnice:    Ing. Petra Polončíková 

 

                                              Ján Donoval 

                                                                                                

                                                                                                           Ján Záchenský 

                                                              starosta obce 


